
Vtisi o noči branja 

Noč branja mi je bila zelo všeč, primerjati pa jo nimam z ničemer, saj se noči branja še nisem 

udeležila. Upam, da se bom noči branja lahko enkrat tudi udeležila. 

Noč branja na daljavo mi je bila všeč. Prej se je še nisem udeležila. 

Noč branja mi je bila osebno všeč, čeprav velikokrat sam zvečer za kakšno urico ali dve 

prebiram knjige različnih avtorjev. 

Noč branja na daljavo mi je bila všeč predvsem, ker sem lahko dolgo v noč brala v svoji sobi, v 

svoji postelji, kjer tudi drugače največkrat berem. Zdi se mi super, da je noč branja bila, pa 

četudi na daljavo in brez dodatnih aktivnosti z ostalimi. 

Noč branja mi je bila všeč, čeprav sem pogrešala vzdušje, ki ga imamo, ko beremo v šoli. 

Vseeno sem vesela, da smo kljub trenutnem stanju izvedli noč branja. 

Všeč, zelo všeč, da sem lahko v miru brez motenja, no, razen Julije, brala knjigo. ;)  

Bila mi je zelo všeč . Na noči branja še nisem bila zato mi je bila to lepo preživetje noči. 

Noč branja na daljavo mi je bila vseeno všeč, čeprav bi bilo v šoli, med sošolci, bolj zanimivo. 

V Zidanem Mostu sem se vedno udeležil noči branja in mi je bilo zelo všeč. 

Noč branja na daljavo je bila brala sem skupaj s bratom. Naredila sva si približek noči branja v 

šoli, saj sva po vsakem poglavju delila zgodbo drug z drugim. Vseeno mi je noč branja še 

zmeraj bolj všeč . 

V redu je bila! 

Noč  branja mi je bila zanimiva, saj je malo popestrila to našo izolacijo. Vsekakor pa ni bila 

tako zanimiva, kot je v šoli v družbi prijateljev. 

Seveda je bila to leto noč branja na zelo drugačen način predstavljena kot prejšnja leta. Tudi 

jaz sem se udeleževala noči branja in moram priznati, da si za zadnje leto na šoli nisem ravno 

želela, da bo tako potekala. In ja to je bila moja zadnja noč branja v osnovni šoli, zato sem se 

je hotela udeležiti. Seveda brez prijateljev, ki popestrijo noč branja, ne gre, zato sem povabila 

še Katarino in tako smo večer ob kakavu, glasbi in knjigah preživele skupaj - seveda preko 

video klica. Upam da se bodo tudi mlajše generacije vsako leto veselile noči branja, saj to so 

noči preživete s prijatelji, knjigami po svoji želji, glasbi, smehu in seveda učiteljic, ki so bile 

vsako leto strpne z nami. Hvala Vam, da ste tudi to leto omogočile to noč branja😊! 

Letos sem se veselil prve noči branja na centralni šoli, a je zaradi korona virusa odpadla.  Bral 

sem skupaj s sestro, kar je bilo tudi prijetno. Pogrešal sem še druge dejavnosti in pripravo 

večerje, kar je bilo običajno na noči branja v PŠ Zidani Most. Najbolj sem pogrešal prijatelje in 

druženje z njimi. 


